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تخلیه و دپوی ۱۳۰۰ تن ســرم در دو ماه اخیر در 
گمرک و بلاتکلیفی آن با وجود دستور دادستانی، 
اکنون با انکار سازمان غذا و دارو مواجه شده است.

به گزارش تجارت نیوز، ماجرا به واردات سرم از نیمه مرداد امسال 
به دلیل کمبود در داخل کشور برمی گردد؛ اقلامی که مقرر شده 
بود گمرک با تائید وزارت بهداشت فورا و به صورت حمل یکسره 
ترخیص آن را انجام دهد.اما مدتی نگذشت که گمرک ایران از 
واردات محموله هایی از سرم خبر داد که بعد از ورود به گمرک 
تهران با توجه به اینکه هنوز مجوز وزارت بهداشت صادر نشده 
بود امکان ترخیص آنها را نداشت؛ از این رو به دلیل شرایط خاص 
این اقلام، در انبار گمرک تخلیه و نگهداری شد تا تکلیف آنها 
مشخص شود. از سوی دیگر در اوایل شهریور ماه بود که گمرک 
ایران اعلام کرد حدود ۲۵۰ تن ســرم در گمرک اســت که از 
سال ۱۳۹۵ دپو شده و اقدامی برای تعیین تکلیف و ترخیص آن 
صورت نگرفته است در عین حال که حدود ۲۸۰ تن دیگر سرم 

نیز حدود یکسالی در گمرک مانده بود.
دادستان به ماجرای سرم ها ورود کرد

این وضعیت مبهم تا جایی پیش رفت که معاونان دادســتان 
تهران در بازدیدی که از گمرک تهران داشــتند، دستور تعیین 
تکلیف فوری سرم ها اعم از محموله های مربوط به سال ۱۳۹۵ و 
آنچه در مدت اخیر به گمرک آمده و با مشکل در ترخیص مواجه 
شده بود را صادر کردند.بر این اساس، وزارت بهداشت مکلف شد 
در خصوص ۲۵۰ تن ســرم تاریخ گذشته و همچنین ۲۸۰ تن 
دیگر ، در فرصت یک هفته ای به صورت مکتوب نظر خود را 
اعلام و نسبت به ترخیص یا عدم ترخیص این اقلام تکلیف را 
مشخص کند. همچنین در مورد سرم هایی که در یکی- دو ماه 
اخیر وارد گمرک و به دلیل عدم ارائه مجوز بهداشت، صاحبان 

کالا نسبت به تخلیه این سرم ها در انبارهای عمومی گمرک 
تهران اقدام کرده بودند، مقرر شد وزارت بهداشت با اعزام نماینده 
خود به گمرک و بازدید میدانی ظرف ۴۸ ساعت نسبت به تعیین 
تکلیف این سرم ها از جهت ترخیص یا عدم ترخیص اعلام نظر 
و سرم هایی که مجوز وزارت بهداشت دارند فورا توسط گمرک 
ترخیص شود.در حالی تکلیف برای اقدام کاملا مشخص شد 
که اعلام گمرک نشان داد تا کنون ســازمان غذا و دارو اقدام 
موثری انجام نداده و خلاف دســتور دادســتان، نماینده ای به 

گمرک نفرستاده است.
غذا و دارو این بار حتی واردت ۱۳۰۰ تن در دوماه 

گذشته را نپذیرفت!
در عین حال با وجود مکاتبات اخیر گمرک با سازمان غذا و دارو 
برای مشخص شدن وضعیت سرم های وارداتی اخیر که میزان 

آن به ۱۳۰۰ تن افزایش یافته ، پاسخی دریافت نشده است، این 
در حالی است که سازمان مربوطه در واکنش ابتدایی خود در دو 
هفته گذشــته، وجود این ۱۳۰۰ تن سرم را رد نکرده و احتمال 

اظهار نشدن و عدم هماهنگی برای واردات را مطرح کرد.
اما جالب اینجاست که به تازگی رئیس سازمان غذا و دارو این 
بار حتی وجود ۱۳۰۰ تن سرم وارداتی در مدت اخیر را منکر شده 
و گفته که این ســرم ها همان سرم های تاریخ گذشته سال 
۱۳۹۵ هستند، وی با اطمینان گفته »این ۱۳۰۰ تن سرمی که از 
آن صحبت می کنند، وارداتش برای سال ۱۳۹۵ بوده و در سال 
۱۳۹۹ منقضی شده است، نمیدانم چرا عده ای اکنون یادشان 

آمده است«.
به میان کشیدن ماجرای گمرک بیروت!

شانه ساز البته اظهارات گذشته خود را تکرار و ماجرای چرایی 

عدم ورود اقلام دارویی و بدون مجوز به گمرک را مطرح است، 
وی که آمار ۲۵۰ تن سرم تاریخ گذشته را با ۱۳۰۰ تن وارداتی 
اخیر یکی کرده ،در ادامــه این را مطرح کرده که نباید چیزی 
بدون ثبت سفارش وارد گمرک نشود و حتی از ماجرای گمرک 
بیروت برای تائید اظهاراتش استفاده و با توصیه ای به گمرک، 
تاکید کرده که ورود بی حساب و کتاب اقلام و کالاها با گمرک 
کار اشتباهی است که بندر بیروت نمونه است و گمرک ما باید 

حساسیت خود روی این موضوع بیشتر کند.
این ۱۳۰۰ تن، آن ۲۵۰ تن نیست!

این اظهارات در حالی مطرح می شود که به طور کلی ماجرای 
سرم های تاریخ گذشته با حجم حدود ۲۵۰ تن با این ۱۳۰۰ تن 
سرم وارداتی از مرداد امسال تا کنون متفاوت است و این سرم ها 
در قالب بیش از ۴۰ دســتگاه کامیون در ایــن مدت وارد و در 
گمرک تخلیه شده و مستندات ارائه شده از سوی صاحبان کالا 
نشــان داد که با صدور مجوز ثبت سفارش و درخواست وزارت 
بهداشت برای تامین فوری نیاز داخل از سوی شرکت های وارد 

کننده وارد شده است.
کار به مکاتبه با وزیر کشید

از ســوی دیگر در حالی سازمان غذا و دارو اظهار بی اطلاعی 
کرده اســت و گفته که گمرک این ســازمان را در جریان قرار 
نداده است که در شهریورماه دادستان دستور بررسی وضعیت 
این اقلام در گمرک را با مستقر شدن نماینده وزارت بهداشت 
صادر کرده بود، در عین حال در اوایل مهرماه گمرک ایران طی 
مکاتبه مستقیم با سازمان غذا و دارو خواستار تعیین تکلیف این 

۱۳۰۰ تن سرم شده بود.
این در حالی بود که با توجه به عدم اقدام سازمان غذا و دارو و 
بی توجهی به درخواست تعیین تکلیف سرم ها، در روزهای اخیر 

گمرک ایران به طور مستقیم وارد مکاتبه با وزیر بهداشت شد و با 
ارائه گزارشی از وضعیت ۱۳۰۰ تن سرم وارداتی در دو ماه گذشته 

خواستار ورود به تعیین تکلیف این اقلام شده بود.
هم گمرک اسناد واردات اخیر بدهد هم غذا و دارو 

اسناد واردات ۱۳۹۵
به هر صورت مواضع متناقض ســازمان غذا و دارو در نهایت 
مشخص نکرده که چرا این سازمان برای تعیین تکلیف سرم های 
 دپو در گمرک که وضعیت ورود آنها مشــخص اســت، اقدام 
نمی کند که همانطور که دادســتان تاکید کرده بود، در مورد 
سرم های وارداتی اخیر تخلیه در گمرک، امکان ترخیص یا عدم 
ترخیص آنها مشخص شود.مورد دیگری که جای سوال دارد 
این است که طبق اسناد، سازمان غذا و دارو درخواست واردات 
را به شــرکت ها داده بوده اســت، در کنار ایراداتی که جریان 
تجارت ایران وجود دارد، آیا این سازمان خود پیگیر فرایند ورود 
 سرم ها از سوی شرکت هایی که مجوز واردات به آنها داده نبوده

 است؟! 
در عین حال اگر معتقد به عدم ورود این ســرم هاست، چرا تا 
کنون نسبت به اعلام و تعیین تکلیف اقدام نکرده است؟در این 
شــرایط انتظار می رود جهت شفاف سازی ماجرای این ۱۳۰۰ 
تن سرم، با توجه به اسنادی که از سوی صاحبان کالا مبنی بر 
درخواست وزارت بهداشت برای واردات این سرم ها ارائه شده 
و اعلام گمرک در این رابطه، سازمان غذا و دارو نیز مستندات 
مربوط به واردات آن در سال ۱۳۹۵ را منتشر کند. در عین حال 
گمرک ایران نیز مستندات ورود و قبض انبار در ماه های اخیر 
را اعلام و به اطلاع عموم برساند تا مشخص شود ادعای ورود 
این ۱۳۰۰ تن ســرم در سال ۱۳۹۵ درست است یا ورود در دو 

ماه گذشته؟

انکار عجیب درباره دپوی 1300 تن سرم جلسه ستاد هماهنگی اقتصادی دولت
ساماندهی و بهبود وضعیت مالی بانک رفاه کارگران 

بررسی شد
در جلسه ســتاد هماهنگی اقتصادی دولت دیروز به ریاست آیت الله سید 
ابراهیم رئیسی، درباره ساماندهی و بهبود وضعیت مالی بانک رفاه کارگران 

بحث و تصمیم گیری شد.
به گزارش ایســنا، در این جلســه، پس از گزارش وزارت رفاه، کار و امور اجتماعی در زمینه 
عملیاتی کردن قانون مصوب مجلس شورای اسلامی برای ساماندهی امور بانک رفاه کارگران، 
مقرر شد ضمن سرعت بخشــیدن به بازپرداخت بدهی دولت به سازمان تامین اجتماعی و 
صندوق بازنشستگی کشــور،  اقدامات لازم برای بازپرداخت بدهی سازمان تامین اجتماعی 
به بانک رفاه کارگران نیز به عمل آید. موضوع تنظیم بازار نیز دستور کار جلسه دیروز ستاد 
هماهنگی اقتصادی دولت بودکه وزارتخانه های صنعت، معدن و تجارت، و جهاد کشاورزی در 
زمینه عرضه کالا در بازار و جلوگیری از افزایش قیمت ها، گزارش دادند و مقرر شد موضوع رصد 

بازار و تامین کالاهای مورد نیاز همچنان در دستور کار باشد.

 نظام رتبه بندی معلمان براساس
 »سند تحول بنیادین« اجرایی می شود

نمایندگان مجلس شورای اسلامی در جلسه علنی دیروز مجلس در عین 
بررسی لایحه رتبه بندی معلمان با ماده یک این لایحه موافقت کردند.

به گزارش ایســنا، ماده یک این لایحه در جلســه علنی دیروز مجلس با ۱۸۲ رای موافق 
به تصویب رســید که متن آن به شرح زیر می باشد:در اجرای جزء )۲( بند »الف« ماده )۶۳( 
قانون برنامه پنجساله ششم توسعه اقتصادی، اجتماعی و فرهنگی جمهوری اسلامی ایران و 
به منظور کیفیت بخشی به فرآیند تعلیم و تربیت، اعتلای کرامت و منزلت اجتماعی معلمان، 
استقرار نظام پرداخت ها براساس تخصص و شایستگی ها، عملکرد رقابتی معلمان، مهندسی 
نیروی انسانی، توسعه مستمر و نظام مند شایستگی های عمومی، تخصصی، حرفه ای و تربیتی 
و کیفیت عملکرد معلمان، تقویت انگیزه و رضایت مندی شغلی و ارتقای تعهد و تقویت هویت 
حرفه ای معلمان براساس نقشه جامع علمی کشور و سند تحول بنیادین آموزش و پرورش، نظام 

رتبه بندی معلمان مطابق مواد این قانون تعیین و اجرا می شود.

سازمان امور مالیاتی، مجلس را دور زده است
عضو هیات رئیسه مجلس با اشاره به گزارش کمیسیون اقتصادی درباره عملکرد 
سازمان امور مالیاتی، گفت: ۴.۵ میلیون یورو قرارداد بسته شده اما به مجلس اعلام 
نشده در صورتی که می باید اعتباراتی که اخذ شده را در محل موردنظر هزینه کنند 

که این کار را نکردند.
به گزارش ایلنا، علیرضا سلیمی عضو هیات رئیسه مجلس شورای اسلامی در صحن علنی دیروز 
سه شــنبه ۲۷ مهر مجلس در تذکری با اشاره به گزارش کمیسیون اقتصادی در خصوص عملکرد 
سازمان امور مالیاتی کشور در نحوه تهیه و اجرای طرح جامع مالیاتی اظهار داشت: براساس اصل ۷۷ 
قانون اساسی تمام قراردادها باید در مجلس مطرح شود، متاسفانه برخی از آقایان مجلس را دور زدند و با 
شرکت های خارجی از جمله شرکت های کانادایی و فرانسوی قراردادهایی را منعقد کردند که به مجلس 
نیاوردند. وی با اشاره به تخلف دولت قبل در زمینه مذکور، افزود: ۴.۵ میلیون یورو قرارداد بسته شده اما 
این موارد به مجلس ارائه نشده، نکته دیگر براساس اصل ۵۲ و ۵۳ می بایست اعتباراتی که اخذ شده 
را در محل موردنظر هزینه کنند اما این آقایان اعتبارات را در جای دیگر هزینه کردند. وی تصریح کرد: 
محل هزینه اعتبارات باید مشخص شود و این یکی از خلاءهای گزارش بسیار خوبی است که کمیسیون 
اقتصادی از عملکرد سازمان امور مالیاتی تهیه کرده است. سلیمی گفت: همین آقایانی که موضوعاتی 
مثل محرمانگی را پیش کشیدند همه این مسائل در دولتشان محرمانه بود از جمله قرارداد توتال. اصل 
دولت قبل محرمانه بوده و آن ها دیگران را متهم می کنند، ملت عزیزی باید بدانند همین مسائل مرتبط 
با سازمان امور مالیاتی که آقایان دولت محرمانه می شمردند و از مجلس مخفی می کردند با پیگیری های 
جدی کمیسیون اقتصادی روشن شده است. محمدباقر قالیباف رئیس مجلس در واکنش به اظهارات 

سلیمی، گفت: قوه قضائیه در رسیدگی به همه موارد اعلامی که قابل پیگیری است اقدام کند.

افزایش قیمت لوازم خانگی »بررسی ویژه« می شود
وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان »افزایش قیمت لوازم خانگی به صورت ویژه 
بررسی می شود« از رشد ۲برابری صادرات لوازم خانگی در کشور تا سال ۱۴۰۴ 

خبر داد.
سیدرضا فاطمی امین در گفت و گو با تسنیم، با اشاره به وضعیت بازار لوازم خانگی و افزایش نسبی 
قیمت ها در روزهای اخیر این کالاها در کشــور اظهار داشت: بحث لوازم خانگی موضوعی است که 
خوشبختانه در این حوزه یک رشد خوب در حوزه تولید داشتیم و کیفیت این کالاها رشدی قابل قبول 
داشت؛ ما هم حمایت ویژه ای از تولید صنایع لوازم خانگی خواهیم داشت.وی افزود: قرار شده  است تا 
سال ۱۴۰۴ تولیدکنندگان صنایع لوازم خانگی در کشور بالغ بر دو برابر وارداتی که برای اجزا و قطعات 
دارند صادرات داشته باشند که بیانگر حرکت خوب به سمت افزایش تولید خواهد بود.وزیر صنعت، معدن 
و تجارت تصریح کرد: البته این کار شرطی دارد که باید تولیدکنندگان رعایت کنند و آن هم رعایت 
حقوق مصرف کننده خواهد بود و به صورت ویژه درباره قیمت های لوازم خانگی به همکاران وزارتخانه 
سپرده ام که این مسئله به صورت ویژه بررسی و پیگیری شود.فاطمی امین عنوان کرد: البته دو چیز داریم؛ 
یکی گرانفروشی یکی گرانی، گاهی به خاطر افزایش قیمت مواد اولیه تغییر قیمت می دهند گاهی هم 
گرانفروشی که اگر این صنایع اقدام به گرانفروشی کرده باشند باید سریعاً نسبت به اصلاح قیمت اقدام 
کنند.وی ادامه داد: اما اگر بحث گرانی قطعات و مواد اولیه مصرفی باشد باید موضوع بررسی و پیگیری 

شود و سعی کنیم مواد اولیه را با قیمت پایین تری به دست این تولیدکنندگان برسانیم.

یوسفی: دولت در تعیین قیمت برق تجدید نظر کند
یک عضو هیات رئیسه مجلس با اشــاره به وضعیت قیمت برق از دولت 

خواست تا در این خصوص تجدیدنظر کنند.
 به گزارش ایسنا، مجتبی یوسفی نماینده مردم اهواز در تذکر شفاهی جلسه دیروز مجلس 
خطاب به وزرای نیرو و جهاد کشاورزی گفت: ضمن تشکر از وزیر کشاورزی در خصوص دستور 
خرید تضمینی خرما اما باید توجه کنیم که اکنون فصل پاییز می باشد و به کشاورزان گفته بودند 
که در فصل تابستان کشت نداشته باشیم. اما براساس اینکه قوت غالب کشاورزان در خوزستان 
به کشت پاییزه گره خورده انتظار داریم که وزرای مربوطه دستور مربوطه را بدهند.وی در بخش 
دیگر از تذکر خود عنوان کرد: یکی از مباحث مورد توجه مجلس انقلابی  برای دولت سیزدهم 
تعیین تکلیف نیروهای شرکتی در وزارتخانه ها مانند وزارت نفت و نیرو بود. اکنون بسیاری از 
کارگران و کارمندان وزارت نیرو برای مثال نیروهای شرکتی و طرحی چند ماه حقوق دریافت 
نکردند. و هنوز در بسیاری از شهرداری ها مانند شهرداری اهواز بحث اجرای تبصره  ۱۲ قانون 
بودجه در خصوص تبدیل وضعیت نیروهای شهرداری انجام نگرفته است. همچنین علیرغم 
تاکید در بند د تبصره ۲۰ قانون بودجه در اکثر وزارت خانه ها تبدیل وضعیت نیروهای ایثارگر 
انجام نشده است.وی در پایان اضافه کرد: قیمت گاز تحویلی به کارخانه های آجرسازی در سال 
کنونی با بی دقتی انجام شده ما برای این حوزه ۱۰ درصد قیمت پتروشیمی درنظر گرفتیم اما 
متاسفانه مورد بی توجهی بوده این در حالی می باشد که بسیاری از کارگران در تامین معیشت 

خود دچار مشکل هستند از دولت می خواهیم در خصوص قیمت برق هم تجدید نظر کنند.

صادرات قیر منوط بر تامین نیاز داخل شد
سخنگوی کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی تاکید کرد: به منظور جلوگیری 
از افزایش قیمت قیر، مقرر شد تا صادرات قیر صرفاً پس از تامین نیاز داخلی و مازاد 

بر مصرف کشور انجام شود.
عبدالجلال ایری در گفت وگو با ایسنا، ضمن تشریح جلسه دیروز صبح کمیسیون عمران مجلس، بیان 
کرد: با توجه به افزایش سرسام آور قیمت قیر در روزهای اخیر کمیسیون عمران امروز صبح جلسه ای 
با حضور رئیس ســازمان بورس برگزار کرد تا علاوه بر استماع گزارش وی در خصوص این افزایش 
قیمت، برای کنترل و مدیریت این محصول تصمیمات لازم اتخاذ شود.وی در ادامه اظهار کرد: به منظور 
جلوگیری از افزایش قیمت، مقرر شد صادرات قیر صرفاً پس از تامین نیاز داخلی و مازاد بر مصرف کشور 
انجام شود. متاسفانه در حال حاضر بدون توجه به نیاز داخلی قیر صادر شده که باید متوقف شود. از طرفی 
وزارت صنعت، معدن و تجارت نیز به این موضوع ورود خواهد کرد تا صادرات قیر و تمامی مصالح مورد 
نیاز ساخت مسکن، اعم از فولاد و سیمان منوط به تامین نیاز داخلی شود.سخنگوی کمیسیون عمران 
مجلس شورای اسلامی در ادامه تصریح کرد: تولیدکنندگان قیر می توانند محصولات خود را با ۳۴ درصد 
سود به فروش برسانند، اما در سایه خلاء نظارتی، قیمت  قیر بیش از این مقدار افزایش پیدا می کند. لذا با 
توجه به تاکید کمیسیون عمران بر افزایش نظارت دستگاه های متولی بر بازار قیر و ضرورت بررسی ابعاد 

مسئله، جلسه دیگری هم با وزیر صمت در این خصوص برگزار خواهد شد.

سود سهامداران از سامانه سجام پرداخت شود
یک عضو هیات رییسه مجلس شورای اسلامی بر لزوم پرداخت سود سهامداران از 

طریق سامانه سجام )سامانه جامعه اطلاع رسانی مشتریان( تاکید کرد.
به گزارش ایسنا، محسن دهنوی نماینده تهران در مطلبی در صفحه توییتر خود نوشت:»وزیر قبلی 
اقتصاد در پاســخ به پیگیری هایم وعده داده بود همه شــرکت های بورسی مکلف به پرداخت سود 
ســهامداران از »سجام« شوند اما حالا خبر رسیده که شستا سود سهامداران را از شعب بانک رفاه 

می پردازد. در شرایط کرونا به چه دلیل مردم را به بانک ها پاس می دهید؟
با عبدالمکی وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی صحبت کردم ایشان نیز قبول داشت و قرار شد تقسیم 
سود شستا از طریق سجام انجام شود. طبق بررسی هایم متاسفانه از شهریور پارسال تا شهریور امسال، از 
میان۴۹۰ شرکتی که اطلاعیه تقسیم سود را منتشر کرده اند، همچنان۲۷۲ شرکت، واریز سود را از طریق 
سجام انجام نداده یا نخواهند داد.با توجه به احراز هویت اکثریت سهامداران بازار سرمایه شامل ۳۲ میلیون 

نفر در سجام، لازم است خاندوزی وزیر اقتصاد مشکل را به صورت بنیادین حل کند.

اخبار کوتاه 

یکی از اعضای کمیســیون ویژه بررسی طرح حمایت از 
حقوق کاربران در فضای مجازی می گوید: قرار اســت 
موضوعاتی از جمله محدودسازی و کاهش پهنای باند به 

طور کامل از حیطه طرح خارج شود.
به گزارش تجارت نیوز، اخیرا جلسه کمیسیون ویژه بررسی طرح حمایت 
از حقوق کاربران در فضای مجازی برگزار شد. اقداماتی که تاکنون درباره 
این طرح انجام شده در این حد است که کمیسیون مشترک و اعضای 
آن برای بررسی طرح ایجاد شده و هیأت رئیسه کمیسیون هم مشخص 

شده است.
از جلسه بعدی بررسی کلیات این طرح آغاز خواهد شد. اما نکته ای که 
پس از برگزاری جلسه اخیر این کمیسیون در مرکز توجه قرار گرفت، 
گفته غلامرضا نوری قزلجه سخنگوی فراکسیون مستقلین ولایی درباره 
احتمال تغییات مهم در این طرح است.وی در جلسه این هفته کمیسیون 
گفته: در نظر داریم تغییرات اساســی در طرحی که طراحان اولیه طرح 
تهیه کرده اند، ایجاد کنیم و موضوعاتی از قبیل محدودسازی و کاهش 
پهنای باند را کاملا از مدار بررسی  های خود خارج خواهیم کرد.این گفته 
یعنی مواردی که درباره فیلترینگ در این طرح دیده شده، همگی حذف 
خواهند خواهد شد.موضوع فیلتر شبکه های اجتماعی به واسطه نپذیرفتن 
 مقررات ایران یکــی از نگرانی های کاربران ایرانــی درباره این طرح 

است.
برخی از موضوعات طرح به دولت واگذار می شود

در این رابطه صحبت های دیگری هم مطرح شده که از احتمال تغییرات 
زیاد در طرح حمایت از حقوق کاربران در فضای مجازی حکایت دارد.

سیدعلی یزدی خواه، عضو کمیسیون فرهنگی مجلس و نماینده مردم 
تهران، ری، شمیرانات، اسلامشهر و پردیس در مجلس شورای اسلامی 
در جلسه اخیر این کمیسیون، اضافه کرده: آنچه در پیش نویس اولیه این 
طرح آمده بود در جریان فعالیت کمیسیون مشترک تغییرات عمده ای در 
آن اعمال خواهد شد.وی ادامه داد: کما اینکه پیشنهاد ما این است که 
تعداد ۳۷ ماده ای که در این طرح آمده است را کاهش دهیم و پیگیری 
برخی از موضوعات آن را نیز در قالب دستورالعمل به قوه مجریه واگذار 

کنیم.
صحبتی درباره حذف فیلترینگ از طرح صیانت نکردیم

اما لطف الله ســیاهکلی، نماینده عضو کمیسیون صنایع و معادن و 
سخنگوی کمیسیون ویژه بررسی طرح صیانت در گفت  وگو با فارس، 
در پاسخ به این سوال که منظور از صحبتی که آقای نوری درباره حذف 
موضوع فیلترینگ از طرح صیانت مطرح کرده  اند، چه بوده است؟ گفت: 
چنین چیزی را نگفته  ایم و اصلا در دستور کار نیست. ما فقط در صدد 

نگارش قانون برای فضای مجازی هستیم.
وی درباره اینکه آیا اصلا در جلسه اخیر کمیسیون درباره این موضوع 
صحبت شد؟ گفت: اصلا وارد موضوع نشدیم؛ در جلسه بعد وارد موضوع 
می شــویم. دیروز اصلا وارد هیچ دستوری نشدیم.سیاهکلی در پاسخ 
به این ســوال که آیا اساســا چنین ایده ای به صورت غیررسمی بین 
اعضا مطرح شــده و اصلا هم چنین ایده  ای وجود دارد؟ گفت: نشنیده 
ام.بنابراین باید منتظر جلسه دیروز کمیسیون ویژه ماند و دید مسائلی مانند 
تصمیم گیری در خصوص مسدودسازی و یا کاهش پهنای باند، در نسخه 

بازبینی شده به چه صورت خواهد بود.

در حالی که در ماه های گذشته قیمت بلیت هواپیما دستخوش تغییرات و 
افزایش خودسرانه از سوی ایرلاین ها شد و تا کنون بلاتکلیف مانده است، 
روز گذشته اظهارات حدیدی از سوی مسئولان مطرح شد که ابهام را در 

این باره بیشتر می کند.
به گزارش ایسنا، از تیر ماه امسال شرکت های هواپیمایی قیمت بلیت پروازهای داخلی را تا 
بیش از ۳۰ درصد افزایش دادند در حالی که آن ها هیچ مجوزی برای این اقدام خود نداشتند و 
تا کنون نیز توضیحی به رسانه ها و مردم بابت این تصمیم  خودسرانه شان اعلام نکردند.البته در 
این مدت اظهارات بسیاری از سوی مسئولان از محمد اسلامی- وزیر سابق راه و شهرسازی 
تا روسای قبلی و کنونی و دیگر مدیران سازمان هواپیمایی کشوری درباره غیرقانونی بودن 
این اقدام ایرلاین ها، عواقب این تصمیم و هشــدارهای متعدد به شرکت های متخلف برای 
بازگرداندن قیمت به نرخ مصوب آبان ماه سال گذشته مطرح شد اما هیچ تغییری در آشفته 
بازار پروازهای داخلی رخ نداد.حتی شورای عالی هواپیمایی کشوری چندین جلسه با حضور وزیر 
سابق راه و شهرسازی، سازمان هواپیمایی کشوری و نمایندگان ایرلاین ها برگزار کرد  که همه 
آن ها بی نتیجه ماند و تعیین تکلیف نهایی در این نشست ها به آینده ای موکول شد که گویا 
تا کنون زمانش فرا نرسیده است.حالا و با روی کار آمدن وزیر جدید راه و شهرسازی هم خبر 
حدیدی در این باره نشده اما روز گذشته اظهاراتی مطرح شد که ابهاماتی درباره قیمت بلیت 
هواپیما به وجود آورد. رستم قاسمی –وزیر راه و شهرسازی- روز دوشنبه در حاشیه مراسم تودیع 
و معارفه مدیرعامل شرکت راه آهن جمهوری اسلامی ایران در پاسخ به سوال خبرنگار ایسنا، 
مبنی بر اینکه چرا تاکنون تکلیف قیمت بلیت هواپیما مشخص نشده است و ایرلاین ها بدون 
داشتن مصوبه و اختیار قانونی اقدام به افزایش نرخ پروازهای داخلی کرده اند؟ اظهار کرد: قیمت 
بلیت هواپیما به دلیل رعایت پروتکل های بهداشتی به ویژه محدودیت پذیرش ۶۰ درصدی 
مسافر در پروازهای داخلی افزایش یافته بود که امیدواریم با بهبود شرایط کشور از نظر شیوع 
ویروس کرونا و برداشته شدن این محدودیت بتوانیم قیمت بلیت هواپیما را تعدیل کنیم. وی 

افزود: محدودیت ۶۰ درصدی پذیرش مسافر در ناوگان حمل و نقل عمومی بر اساس مصوبات 
ستاد ملی مقابله با کرونا اتفاق افتاده است که هم اکنون در جلسات ستاد ملی مقابله با کرونا در 

حال بحث و بررسی برای اعمال تغییرات در این پروتکل ها هستیم.
اما ساعتی بعد اطلاعیه ای از سوی سازمان هواپیمایی کشوری منتشر شد. این سازمان در 
اطلاعیه خود اینگونه به مساله قیمت بلیت هواپیما اشاره کرد که »هرگونه تخطی از اجرای 
مصوبات، ابلاغیه ها و دســتورالعمل ها و سهل انگاری در این رابطه تخلف محسوب شده و 
شرکت هایی که از اجرای این مقررات خودداری کنند، این سازمان نسبت به مجوزهای پروازی 
آن شرکت ها اقدام خواهدکرد.همچنین سازمان هواپیمایی کشوری هیچ تصمیمی برای افزایش 
قیمت بلیت هواپیما در دستور کار خود ندارد و شرکت های هواپیمایی موظفند در خصوص نرخ 
بلیت هواپیما، براساس تصمیمات اتخاذ شده در آخرین جلسه شورای عالی هواپیمایی عمل کنند 
و فروش بالاتر از سقف نرخ تعیین شده در جلسه مذکور، تخلف محسوب می شود.« در حالی 
به این نکته دراطلاعیه تاکید شده بود که »هیچ تصمیمی برای افزایش قیمت بلیت هواپیما 
نداریم« که رستم قاسمی ساعتی قبل از آن گفته بود که اگر محدودیت هایی مانند پذیرش ۶۰ 
درصدی مسافر در پروازهای داخلی برداشته شود، قیمت بلیت هواپیما کاهش پیدا خواهد کرد.

البته سازمان هواپیمایی در این اطلاعیه به این مساله هم اشاره کرده بود که باید نرخ ها بالاتر 
از سقف تعیین شده نباشد اما طی ماه های گذشته هیچ کدام از ایرلاین ها نرخ نامه تعیین شده 
مصوب موجود را که به آبان ماه ســال گذشته بر می گردد و امسال تنها کف قیمتی از دامنه 
مصوب حذف شد، رعایت نمی کنند و بر همین اساس مشخص نیست قرار است دقیقا با کدام 
شرکت هواپیمایی برخورد شود؟در روزها و هفته های آتی و با تصمیم ستاد ملی مقابله با کرونا 
برای حذف تدریجی و هوشمند محدودیت های کرونایی، باید دید تکلیف رییس جدید سازمان 
هواپیمایی کی مشخص خواهد شد و گزینه اصلی احتمالی کی بر میز ریاست تکیه خواهد زد 
و از سوی دیگر باید منتظر ماند دید مسئول جدید بالاخره چگونه و کی تکلیف قیمت بلیت 

هواپیما را روشن می کند.

فیلترینگازطرحصیانتخارجمیشود یکبامودوهوادربارهقیمتبلیتهواپیما

دبیر انجمن کشــتیرانی با بیان این که ورود کشتی های ایران 
به بنادر کشور چین ممنوع نیســت، گفت: ایران در چین بنادر 

اختصاصی برای پهلوگیری و تخلیه بار دارد.
مسعود پل مه در گفت وگو با تسنیم در خصوص اظهارات مدیرعامل کشتیرانی 
جمهوری اســلامی ایران مبنی بر ممنوعیت ورود کشتی های این شرکت به 
بنادر چین اظهار کرد: مطلبی که مدیرعامل کشتیرانی جمهوری اسلامی ایران 
درباره ممنوعیت ورود کشتی های این شرکت به چین چون دارای برداشت های 
غیرحرفه ای بوده است این گونه تصور شده است که ما امکان تردد به بنادر چین 
را نداریم.وی با بیان این که »این برداشت اشتباه است«، ادامه داد: تعدادی از بنادر 
در چین هســتند که به لحاظ فنی با توجه به این که این بنادر پورت اپراتورهای 
بین المللی دارند که هر کدام از این مباحث متفاوت اســت، اجازه پهلوگیری در 
شرایط مشخص را به برخی شناورهایی را نمی دهد.وی با تأکید بر این که »در 
چین بنادر اختصاصی در اختیار ایران قرار داده اند تا کشتی های ما آنجا پهلوگیری 
و بار خود را تخلیه کنند«، افزود:  اگر ما مفروض را بر این بگذاریم که باید به یک 
بندر مشخص می رفتیم و دیگر به آن بندر نمی توانیم برویم چون تحریم شده ایم 
این می تواند درست باشد.دبیر انجمن کشتیرانی با ابراز این که »مأموریت اصلی 

ما ارســال بار از کشور چین و دریافت بار از این کشور است«، گفت: در نتیجه 
وقتی قابلیت بارگیری از هر یک از بنادر چین را داشــته باشیم به این مفهوم 
است که مشکلی در مبادلات تجاری و حمل ونقل دریایی با چین نداریم.پل مه 
درباره مشکل فنی نیز توضیح داد: بخشی از مشکلات فنی به بندر برمی گردد 
و قسمت دیگری نیز گاهی به کشتی برمی گردد، اسکله باید قابلیت هایی داشته 
باشد تا کشتی ها را پهلو بدهد.وی ادامه داد:  به طور قطع وقتی اسکله توانمندی 
دارد کشــتی با ۲۳هزار TEU کانتینر پهلو دهد هیچ وقت برای ظرفیت های 
پایین تر ظرفیت خودش را اشغال نمی کند چراکه به دنبال منابع درآمدی بیشتری 
است.وی اضافه کرد:  کشتی های ایرانی ظرفیت پایین تری دارند و در نتیجه بندر 
و اسکله مشخص ترجیح می دهد به سمت کشتی ها با ظرفیت های بالاتر برود.

وی خاطرنشان کرد:  محتمل است برخی از پورت اپراتورها چون یک هلدینگ 
بین المللی تلقی می شوند و صاحبان سهام آنها از سایر کشورها هستند و ممکن 
است به دلیل مراودات تجاری با ایران دچار مشکلات تحریمی شوند، ملاحظاتی را 
اعمال کنند.وی تأکید کرد: مفروض این است اگر یک بندر هدف اصلی است، بله 
درست است الآن اجازه نمی دهند اما اگر کشور چین مخاطب باشد هیچ مشکلی 

برای تردد کشتی های ایران به بنادر این کشور نداریم.

یک عضو کمیسیون بهداشت و درمان مجلس شورای اسلامی با 
انتقاد از لغو دورکاری گفت: لغو صد درصدی دورکاری به معنای 

باز کردن آغوشمان برای پیک ششم است.
محمد علی محسنی بندپی در گفت وگو با ایسنا، با اشاره به لغو دورکاری در 
استان تهران اظهار کرد: ایمنی جمعی بعد از حداقل تزریق دو دوز واکسن آن هم 
حداقل به ۷۰ درصد جامعه حاصل می شود که ما تا رسیدن به این میزان فاصله 
داریــم. از طرفی دیگر بعد از تزریق دوز دوم نیز دو هفته باید زمان بگذرد تا در 

فرد ایمنی ایجاد شود.
وی ادامه داد: ســوال این است که آیا همه مردم دو دوز واکسن کرونا تزریق 
کردند که پاسخ آن منفی است و این که آیا همه افراد در زمان خود توانسته اند دوز 
دوم را دریافت کنند با این شرایط منطق حکم می کند با احتیاط بیشتری جلو رویم 
و خودمان آغوشمان را برای پیک ششم باز نکنیم لذا لغو ۱۰۰  درصدی دورکاری 

به معنای استقبال از پیک ششم و حتی کاهش بهره وری است.
این نماینده مجلس شورای اسلامی همچنین با بیان این که از ۲۵ سال پیش 
کشورهای دنیا بحث دورکاری و کار در منزل را در پیش گرفته اند، اظهار کرد: 
کاهــش هزینه ها، افزایش بهره وری و کاهش آلودگی هوا و برای خانم های 

شــاغل تحکیم خانواده از فواید دورکاری به حساب می آید. در کشور ما کرونا 
 باعث شد که از فرصت دورکاری استفاده کنیم حال نباید اصل دورکاری را کنار 

گذاشت.
 عضو کمیســیون بهداشت و درمان مجلس شــورای اسلامیاضافه کرد: به 
سرپرســت آموزش و پرورش و وزاری کار و بهداشت هم گفتم که استفاده از 
بستر فضای مجازی یک فرصت بود که کرونا در اختیار ما قرار داد و نباید آن را از 
دست داد.محسنی بندپی ادامه داد: ۴۰ و یا ۵۰ درصد از کارکنان می توانند دورکار 
باشند البته باید کار کمی در اختیار آنها قرار گیرد نه این که افراد به بهانه دورکاری 
از منزل خارج شده و کارهایشان را انجام ندهند برخی کارها نیاز به حضور در محل 
کار ندارد و کارکنان می توانند در خانه کارهایشان را انجام دهند این همان کار در 

منزل است که در بسیاری از کشورها صورت می گیرد.
 عضو کمیسیون بهداشت و درمان مجلس شورای اسلامی ادامه داد: این که 
دورکاری لغو شده است نشان می دهد که نتوانستیم در مدت قبل آن را به خوبی 
پیاده کنیم ولی این هم نباید بهانه ای برای لغو آن باشد بلکه باید بسترهای آن 
فراهم شده و حتی با پایان کرونا دورکاری پایان نیابد حتی می توان این موضوع 

را از طریق استفاده از بسترهای آموزش مجازی در دانشگاه ها هم دنبال کرد.
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عضو هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی تهران اظهار 
داشت:  دلار یکی از ارزهای قدرتمند جهان است 
و کســی نمی تواند آن را کتمان کند و بسیاری از 
ارتباطات اقتصادی در جهان با دلار انجام می شود. 
حتی با وجود ممنوعیت ثبت سفارش به دلار، خود 

دولت اطلاعات و آمار را بر اساس دلار می دهد.
مهراد عباد در گفت وگو با ایلنا در مورد اظهارات وزیر صمت 
مبنی بر حذف دلار از اقتصاد کشــور اظهار کرد: حذف دلار از 
مبادلات تجاری کار سختی است که برخی از کشورها که تعداد 

آنها هم زیاد نیست توانسته اند این کار را انجام دهند، قدرت مالی 
این کشورها هم از ما بیشتر بوده است. خوب است که ما با همه 
کشورهای دنیا تعامل داشته و با کسی خصومتی نداشته باشیم. 
 مطرح شــدن این موارد شاید نتواند در این برهه به ما کمک

 کند.
وی افزود: حدود ۳ سال است که ثبت سفارش با دلار ممنوع 
است و بسته به کشوری که با آن تجارت می کنیم با ارزهای 
دیگر مانند یورو، یوآن و درهم ثبت سفارش انجام می شود. دیگر 
کسی به دلار پروفرم نمی دهد؛ ممکن است برای حواله پول ها، 

معادل دلاری پرداخت شود. موضوع اصلی در تجارت و اقتصاد 
کشور الان این موضوع نیست. شاید قیمت عرضه یا ارز ۴۲۰۰ 
تومانی مسئله مهم تری باشد شاید حرف ها در شروع کار کمی 

ایده آل گرایانه باشد.
عضو هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی تهران در پاسخ به این 
سوال که با توجه ممنوعیت ثبت سفارش به دلار از اسفندماه 
ســال ۹۶ و عدم تاثیرگذاری آن بر تاثیر دلار بر اقتصاد ایران، 
آیا اقدامات در جهت حذف دلار اثرگذاری خواهد داشت، گفت: 
خیر، تاثیر خاصی در برهه کنونی نخواهد گذاشت. دلار یکی از 

ارزهای قدرتمند جهان است و کسی نمی تواند آن را کتمان کند. 
بسیاری از ارتباطات اقتصادی در جهان با دلار انجام می شود. 
حتی با وجود ممنوعیت ثبت ســفارش بــه دلار، خود دولت 
اطلاعات و آمار را بر اساس دلار می دهد. این بحث ها به نظر 
جانبی می آید، اینکه ما بتوانیم ارزش پول ملی خود را افزایش 
دهیم یا به نوعی نرخ ارز کاهش بیابد اهمیت بیشتری از اینکه 
چند پروفرم با دلار انجام شود یا خیر دارد. ما نمی توانیم دلار را 
حذف کنیم چون همه چیز ما به دلار اســت، حتی تعرفه ها و 
قیمت هایی که در سامانه گمرک درج شده بر اساس دلار است 

و تجار همیشه با تبدیل واحد کار خود را انجام می دهد.
وی در ادامه تصریح کرد: تجارت خارجی ما به ســمتی رفته 
که تجار با ارز کشور طرف معامله کار می کنند، اگر اروپا باشد با 
یورو و اگر برای مثال امارات باید با درهم. حذف دلار می تواند 
دو بخش داشــته باشد یکی در معاملات یا تهاترهای نفتی و 
یک قسمت هم مربوط به بخش خصوصی باشد. برای بخش 
خصوصــی معامله به دلار یا یورو تفاوت زیادی ندارد، شــاید 
 تاثیــر آن را بتوانیم در خرید و فروش نفت و گاز بین دولت ها 

ببینیم.

سخنگوی کمیسیون اقتصادی مجلس گفت: نباید 
هیچ کــدام از صنایع ما تبدیل به صنایع گلخانه ای 
بشوند، نتیجه نگاه گلخانه ای به صنعت می شود آنچه 

که بر سر خودروسازی داخلی رخ داده است.
به گزارش تجارت نیوز، غلامرضا مرحبا سخنگوی کمیسیون 
اقتصادی مجلس شورای اسلامی، با اشاره به دستور مقام معظم 
رهبری مبنی بر ممنوعیت ورود لوازم خانگی تولید کره جنوبی 
به ایران گفت: ما باید چند مبحث را در بحث لوازم خانگی کنار 
یکدیگر قرار بدهیم موضوع اول رفتار دولت کره جنوبی بود که 
اعلام کرد مبالغ بلوکه شده ایران و بدهکاری شان به ایران را پس 
نمی دهند و شــرط کردند که اگر این مبالغ آزاد شد به جای آن 
می توانید لوازم خانگی خرید کنید و به ایران ببرید که این رفتار 
نوعی زورگویی بود و ما به هیچ وجه زیر بار این زورگویی نمی رویم 
و آنها باید به صورت کامل اموال ما را در اختیارمان قرار دهند و 
ما خودمان به هر نوعی که مصلحت می دانیم هزینه کنیم و ما به 

دولت های بزرگتر از کره جنوبی هرگز باج ندادیم.
وی ادامه داد: تدبیر درســت مقام معظم رهبری باعث شد تا 
کالای تولید شــده و آماده مصرف از کره جنوبی وارد نشود البته 
شــرکت هایی در داخل هستند که تحت لیسانس شرکت های 
خارجی و اســتاندارد آنها کالاهای خوبی را تولید می کنند و این 

کالاها به دست کارگران توانمند ایرانی تولید می شود.
مرحبا با اشــاره به اینکه هم اکنون حدود ۳۰۰ هزار نفر کارگر 
در بخش صنایع لوازم خانگی ما مشــغول به کار هستند گفت: 
حدود ۶۰ درصد نیاز بازار توسط لوازم خانگی تولید داخل تامین 
می شود که ظرفیت بزرگی است و قطعا باید از لوازم خانگی داخل 
و تولید آن حمایت شود و فرصتی باید بدهیم که این صنایع در 
بازار داخلی خودشان را نشان بدهند.مرحبا با اشاره به اینکه نباید 
هیچ کدام از صنایع ما تبدیل به صنایع گلخانه ای بشوند افزود: 
منظور از گلخانه ای این است که ما دروازه ها را ببندیم و یک محیط 
گرم و سرد مصنوعی ایجاد کنیم و آنها در شرایط مصنوعی ادامه 

حیات بدهند. زیرا چنین وضعیتی نه به نفع بازار است نه به نفع 
مردم است و نه به نفع صنایع و در هیچ کجای دنیا هیچ صنعتی 
با این شرایط نتوانسته ادامه حیات بدهد. نتیجه نگاه گلخانه ای 
به صنعت می شــود آنچه که بر سر خودروسازی داخلی رخ داده 
است.وی ادامه داد: صنعت و تولیدات صنعتی باید در یک فضای 
طبیعی و غیرگلخانه ای و در رقابت رشد بکند و این رقابت است 
که باعث می شود استانداردها هر روز افزایش پیدا کند و به دنبال 
آن شاهد بالا رفتن کیفیت خدمات پس از فروش و بخش های 
دیگر خواهیم بود و در نهایت به نفع بازار و مصرف کننده نهایی 
هم هست.وی با اشاره به اینکه هیچ کسی چک سفید امضا به 
صنایع لوازم خانگی نداده است افزود: نباید این تصور ایجاد شود که 
با ایجاد شرایط مصنوعی و نیاز بازار هر شرکت و هر فردی می تواند 
هر کالایی را با هر نوع کیفیتی تولید کند و در بازار عرضه کند و 
مصرف کننده نیز به دلیل نیازش مجبور باشد آن را بخرد زیرا تولید 
کالای بی کفیت نه تنها باعث نارضایتی مصرف کننده می شود 

بلکه باعث تشدید قاچاق کالا و هم اینکه قیمت ها بخصوص 
قیمت کالای خارجی را افزایش می دهند و باعث بی اعتمادی در 
بازار و مصرف کنندگان می شــود و در ادامه نیز به ضرر صنایعی 
خواهد بود که در این وضعیت مصنوعی ادامه حیات می دهند و 
امکان بقا نخواهند داشت.مرحبا افزود: حمایت از صنایع داخلی 
لوزام خانگی باید به شکل حمایت های مالی و تامین نقدینگی، 
تامین قطعات، تسهیل ورود تکنولوژی و قطعات مورد نیاز، ایجاد 
تشویق های مالی برای خرید لوازم داخلی توسط مصرف کنندگان 
از طریق اعطای کارت های اعتباری باشد تا صنایع داخلی بتوانند 
در یک بازار رقابتی رشد کنند. و اگر بخواهیم شرایط مصنوعی 
ایجاد کنیم همان اتفاقی که برای صنایع خودروسازی رخ داد برای 
صنایع لوازم خانگی نیز ایجاد می شود. وی در پاسخ به این سوال 
که برخی شرکت ها به صورت اس کی دی قطعات را وارد می کنند 
و در داخل مونتاژ می کنند و به قیمت بالاتری می فروشند گفت:  
ممنوعیتی که برای واردات تعیین شده مربوط به واردات کالای 

آ ماده و تکمیل شــده است و ما به دنبال این هستیم که صنایع 
داخلی ما کار کنند و کارگران ما نیز مشــغول به کار باشند و اگر 
این شرکت ها با تاسیس کارخانه در داخل و انتقال تکنولوژی و 
به کارگیری کارگران داخلی اشتغال ایجاد کنند مشکلی به وجود 
نمی آید و اشکالی ندارد و البته با توجه به نوع کیفیت کالا و فناوری 
که استفاده شده امکان دارد تفاوت  قیمت هایی نیز ایجاد شود و هر 
چند قیمت ها باید به گونه ای باشد که مصرف کننده داخلی توانایی 
خرید را داشــته باشد و متعادل باشد . وی ادامه داد : معتقدم که 
قیمت گذاری دستوری راه حل مناسبی نیست و قیمت یک کالا 
را در بازار باید فاکتورهایی همچون کیفیت، عرضه و تقاضا تعیین 
کند. هر کالا یک قیمت تمام شده برای کارخانه دارد و یک درصد 
سود عملیاتی استاندارد دارد که بر اساس عرضه و تقاضا تعیین 
می شود اما قیمت دستوری هرگز راهگشا نیست و همین امروز نیز 
شاهدیم که در بازار لوازم خانگی دو فروشگاه را نمی توانیم پیدا کنیم 

که یک جنس را به یک قیمت واحد بفروشند.

نماینده مردم شیراز در مجلس خطاب به رئیس 
ستاد اجرایی فرمان امام، گفت: منابع بنیاد برکت 
شــخصی نیســت و متعلق به همه مردم است 
 لذا بایــد در اختیار واحدهای تولیــدی قرار داده

 شوند.
به گزارش ایلنا، روح الله نجابت در جلسه صحن دیروز )۲۷ مهر( 

مجلس شورای اسلامی در تذکری شفاهی خطاب به رئیس 
ستاد اجرایی فرمان امام خمینی )ره(، گفت: اگرچه مسئولیت 
جنابعالی در دولت قابل احترام اســت اما تا زمانی که کماکان 
رئیس ستاد اجرایی فرمان امام هستید انتظار است به وظایف 

خود به درستی رسیدگی کنید.
روح الله نجابت نماینده مردم شیراز و زرقان در مجلس شورای 

اســلامی ادامه داد: ضمن تشــکر از زحمات شما برای تولید 
واکسن برکت اما باید بگویم؛ ۱۱ شهریورماه برادری را به عنوان 
مدیرعامل بنیاد برکت معرفی کردید که از ۱۴ شهریور بنده به 
عنوان نماینده مردم برای پیگیری مطالبات آن ها با ایشان ارتباط 
گرفتم هرچند فقط یک بار پیامک ما را جواب داده و دیگر نه 
جواب تلفن می دهند و نه پیامک، این در حالی است که منابعی 

که در اختیار دوســتان است به هیچ عنوان شخصی نیست و 
متعلق به تمامی مردم است لذا باید در اختیار واحدهای تولیدی 

قرار گیرد.
نجابت افزود: زمانی که دست من به عنوان نماینده مردم به 
آن ها نرسد دست مردم چطور باید به آن ها برسد لذا استدعا دارم 

در مورد منابع ملی کشور اینطور رفتار نکنید.

حذف دلار از اقتصاد ایران در عمل ممکن نیست

تولید لوازم خانگی نباید به سرنوشت خودروی داخلی دچار شود

منابعبنیادبرکت
دراختیارمردموواحدهای

تولیدیقرارگیرد

فعلا ارزش پول ملی را بالا ببریم
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